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Vragen van het lid Van Helvert (CDA) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over ZZP-piloten naar aanleiding van de 
beantwoording van eerdere vragen (ingezonden 3 juni 2015). 

Vraag 1
Op basis waarvan wordt de conclusie getrokken dat de ZZP-constructie niet 
op grote schaal wordt gebruikt door Nederlandse maatschappijen, als er geen 
exacte gegevens beschikbaar zijn over hoeveel ZZP-piloten bij Nederlandse 
maatschappijen vliegen?1 

Vraag 2
Op welke wijze kan wel inzicht verkregen worden in de omvang van het 
aantal ZZP-piloten dat in dienst is bij Nederlandse maatschappijen en wilt u 
dat achterhalen? 

Vraag 3
Wilt u de zorgen omtrent het gebruik van ZZP-constructies ten aanzien van 
piloten voorleggen aan het Europese Agentschap voor de Veiligheid van de 
Luchtvaart (EASA)? 

Vraag 4
Deelt u de gedachte dat dergelijke arbeidsrelaties niet zouden moeten 
voorkomen, zeker niet in een branche waarbij piloten de verantwoording 
dragen voor de veiligheid van passagiers? 

Vraag 5
Deelt u de visie dat ZZP-piloten die in het nauw gedreven zijn om hun brevet 
up to date te houden, geen goede basis vormen voor een veilige vlucht? 

Vraag 6
Welke acties kunt en wilt u ondernemen om de EASA ertoe te bewegen dit 
onmogelijk te maken? 
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Vraag 7
Hoeveel vliegtuigen vlogen afgelopen jaar en vliegen op dit moment boven 
Nederland met piloten die met dergelijke ongewenste constructies in de 
cockpit zitten?
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